
12. schůze SR – červen  
 

Datum: 27.6.2022 

Rozcestník dokumentů: https://codimd.pirati.cz/D0HcLuHSRqKxBgQdyHtl6Q# 

Přítomní: Janka Michailidu, Markéta Gregorová, Jirka Kadeřávek, Ivor Kollár  

Hosté: Dalibor Záhora, Petr Zámečník 

Omluveni: Viktor Tichák, Marek Nečada, (Marek Havrda – rezignace) 

 

Předsedající: Janka Michailidu 

Zapisovatel: Jirka Kadeřávek, Markéta Gregorová 

Navržený program: 

1. Administrativa (Petr, 5 minut) 

2. Vyhlášení výsledků výběrka (janka, 10 minut) 

3. Diskuse o kontaktování potenciálních spoluprací, partnerů, členů akademické rady 

apod. (janka, 30 minut) 

4. Teambuilding (janka, 20 minut) 

5. Aktivity 2022 (Petr, 30 minut) 

6. Výběrko na člena SR (janka, 10 minut) 

7. BRC 

8. Různé 

________________________________Zápis____________________________________ 

1. Administrativa 

PZ: Žádné novinky ze soudu nejsou. 

2. Vyhlášení výsledků VŘ 

JM: Musíme udělat report z VŘ. 

IK: Tabulku hodnocení bych nepublikoval. 

MG: Souhlas s IK, brala jsem to jako moje interní hodnocení. Zdůvodnit, že to 

nebylo klasické VŘ. 

JM: Report vytvořím, dám k odsouhlasení a připomínkování.  

JM: Zaregistrovala jsem zájem o publikování materiálů PZ k VŘ. Spíše bych 

publikovala již jeho nynější výstupy. Relevantní je dávat ven co bude.  

JK: Nevidím v tom problém to publikovat. 

PZ: Také s tím nemám problém, stojím si za tím. 

JM: Zájem o institut je omezený, nezavalovat lidi nepotřebnými informacemi. 

PZ: Ok, udělejme svodku o plánech budoucích.  

3. Diskuse o spolupracovnících PI. 

JM: Začínají se sbírat podněty a tipy na lidi, jak to koordinovat? Budeme to řešit 

jednotlivě nebo to budeme řešit společně a zvát si lidi. Jak budeme zasíťovávat. 

PZ: Není reálné dávat dopředu všechny kontakty. Jen se koordinovat a informovat 
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o tom, kdo s kým jedná, stačí sdílený dokument, kde to budeme evidovat.  

JM: Zeptala bych se AO a být v souladu se stranickými přístupy s OÚ, raději to 

nechci podceňovat. Nějaký seznam bych založila a převzala Pirátské standardy.  

IK: Jde o míru, jen ať se nezavalíme byrokracií kvůli pár jménům.  

JM: Budou tam kontakty lidí i mimo stranu. Musí to být bezpečné. Jak to budeme 

reportovat? Budeme tam psát i v čem chce pomoci, jaké má bio atp. kdo se mu 

věnuje? Vytvořím tabulku kontaktů a dám tam co už padlo. Zařaďme na schůzky 

SR reportovací bod, kdo, co, kdy, s kým a jak. 

JK: OK 

IK: OK 

JM: Tak já zareportuji teď, o čem jsme se bavili s Ninou. Dalibor ať mi pomůže se 

jmény, kdo je kdo. Dávám do chatu. Bylo by dobré při skládání AR dát si priority , 

co za obory obsadit. Politologie, sociologie, ekologie, ekonomie, historik. Je 

dobré na to myslet, ať se nekříží kompetence, ať udržíme multioborový záběr. 

Dalibor sází do chatu jména. Nina nestíhá. Zamyslet se nad tím, jaká má být naše 

cílovka. Zaměření na mladé. Nejde jen o témata, ale i o výběr míst, kde budeme 

pořádat akce. Kasárna Karlín je dobrý z pohledu tématu a zaměřené, ale zároveň 

tam chodí starší cílovka. Ideální je kampus Hybernská, zabookovat terminy, chodí 

tam lide 20+. 

MG: Předpokládám, že bude shoda na tom to nedělat jen v Praze a zda tedy 

konzultovat s KOKS. 

JM: Nejen v Praze. Budeme chtít využívat krajské PiCe v cele republice. Určitě 

konzultovat s KS. 

DZ: Mohou s tím pomoci lidé z DK (dobrokruh) v krajích. 

JK: Myslet na geografické rozprostření lidí v DK. 

JM: Nevím, kolik máme lidi do DK. Ad Nina a PR: bavili jsme se o uchopeni PR, 

zda na to mít profíka nebo zaplatíme jednorázovou výpomoc s vytvořením 

strategie, kterou by pak realizoval někdo z DK. Nina si myslí, že by to bylo drahé 

a zvládneme to i bez strategie a zda si nechceme tu vizi polodobrovolnicky 

vytvořit (Ondra Petr, viz DZ) a pak zaplatit grafika. 

DZ: I před případnou realizaci VŘ na strategii, je zapotřebí zadání konzultovat. 

Ondra Petr je schopen vypomoci nárazově. 

JK: Nejsem si jist profi přístupem, nemám s tím úplně dobré zkušenosti. 

DZ: Kamarád od DZ si myslí, že ideální člověk, který by mohl pomoci s PR by 

mohl být starší novinář. Ten někdo musí mít kontakty. Novináři jsou vděční za 

předpřipravené materiály, background rešerše novinář neudělá. 

MG: Nezazdívala bych to mít někoho do základu, cpát peníze do PR agentur není 

vhodné, je to lepší pres insidery. Podporuji názor DZ. Viz Horák a jeho kampaň 

PUSTTE NÁS NA NÁS :) Díky jeho jménu jsme se dostali k dalším lidem 

kvalitním. Bude to mít větší přínos než PR agentury. 

PZ: Shodujeme se na účelu osoby PR? Za mě je důležité tématické zaměření. 

Nečekám, že budeme šokovat novináře počiny, pro mě je důležitá spíše ta 

mravenčí kontinuální práce. 

JM: Konzistence je důležitá a je to jedna věc. Ale to, co potřebujeme, je branding. 

Musíme si vytvořit vizuální a brandovou identitu. 

JK: Vidim analogii s tím, jak se budovala image Pirátů. Branding pak práce, pak 

profi PR. 

JM: Máme začít brandingem? 

PZ: Určitě s tím musíme začít. Musíme nechat zažít vizuál, tím musíme zažít. 

Komunikace je krok číslo 2. 



JM: DZ? Je možné se spojit s Ondrou Petrem? Udělej Doodle a vyberme termín, 

kdy se s nim potkáme. 

PZ: Kdo je Nina? 

JM: Nina je příznivkyně, která za nás kandidovala do EP. 

DZ: Profesně je koreanistka, studuje soudobé dějiny, napsala nějaké knížky o 

Severné Koreji, vyhrála Magnesii Literu, ale je dost zahlcena. 

JM: Byl mi doporučen Jaroslav Fiala. Ten je k diskusi. Dávám do chatu. Za mě asi 

vše. 

DZ: Jak je JF aktuální? Nevím, v jakém je stavu. 

JM: Vyhořelý, asi by dávalo smysl se s ním zkontaktovat. 

PZ: Jaký bude formální rámec fungování. Moje představa 2–3x do roka se sejdou 

a pomohou s koncepcí témat, což je 20h ročně. Ale tyhle návrhy jdou za tento 

rozsah. Jak jsme se s nimi o tom bavili. 

JM: V AR budeme mít různé lidi, formální dohled i pracanty. Myslím, že bychom 

k tomu mohli přistupovat individuálně. Dojde k tomu, že budeme mít lidi s 

různými kapacitami. Takto jsem k tomu přistupovala. 

PZ: Pokud budou věnovat víc času, jsem za to jim něco dát. Nechceme znechutit 

či vyhořet lidi. 

DZ: Vidím pak možnost realizace pro ně další.  

PZ: Mohli bychom vydat publikaci a ti lidé by měli také výstup. Forma podpory. 

A dobrovolnický kruh pro ně bude tvořit data, která jim můžeme nabídnout k 

využití pro jejich práci. 

4. Teambuilding 

JM: Institut by asi neměl platit ubytování členům v subjektu jednoho z členů SR.  

IK: Jirka dal dar, takže to vnímám v pohodě.  

MG: Minule jsme se shodli, že kvůli tomu daru to je vysvětlitelné, co se změnilo? 

JM: Daliborovi to vadí. 

DZ: Mně došlo, že z toho může být špatný PR, který nevysvětlíš, i když to je legit. 

Měli byste se zeptat Vráti Filípka. 

JK: Já to mohu zatáhnout to ubytování. 

JM: Nedokážu dohlídnout PR dopady. 

IK: Hlavně ať tam není napsáno wellness. 

PZ: Já bych do toho rizika šel, přijde mi to přijatelné. Ale oficiálně se můžeme 

domluvit na doložce, že se ročně může proplatit členům SR až 5K cestovného či 

něco takového. 

DZ: On teď poslanecký klub má právě “kauzu”, že v záměru nemají jídlo a pití, 

ale bylo jim placeno, či tak něco (zapisovatelka trochu tápe, nezná kauzu).  

JM: To je jiný případ, ono to porušovalo interní rozpočtová pravidla.  

Oki, takže vytvořme doložku, na tom je asi shoda.  

JM: Budeme mít setkání správní rady přes prázdniny? 

PZ: Já budu k dispozici kromě prvních 14 dní v červenci.  

JM & MG: Jedno setkání skrz ty dva měsíce.  

5. Aktivity 2022 

https://mrak.pirati.cz/f/3220166 

PZ: komentuje dokument; vše je v něm; stručně: 

Chci se setkat se zástupci rezortních týmů a krajských týmů, koordinátory, abych 

zjistil jejich podněty a možnosti. 

DZ: My to prostředí známe, měli bychom Petrovi pomoct. Podle mě je hlavní 

issue to, že lidé nestíhají. Ale je dobré si zajistit bod programu na schůzi a 

https://mrak.pirati.cz/f/3220166


představit se tam. 

Web dělá kdo? Marek Nečada. 

PZ: Ocenil bych konzultaci, s čím začít, nastrukturuji to na Zulip a dáte mi tam 

palec. 

Bavíme se tématických prioritách. 

JM: Tlačila bych to skrz institut pí, ať neodradí “pirátské hnutí” ti, co to mají 

spojeno ryze s politikou 

PZ: Začal bych prvním seminářem v říjnu. 

6. Výběrko na člena SR (RP) 

JM: Proběhla k tomu už nějaká komunikace s RP? 

PZ: Zatím mi neodpověděli. 

7. BTC 

IK: Myslím si, že by to mohlo projít zákonem o transparentních účtech, jelikož na 

tom blockchainu to v podstatě transparentní je. Potřeboval bych klíče od všech 

sedmi lidí. Jirka zmínil, že to je problém, pokud by SR byla odvolána najednou, 

tak ty klíče nikdo nemá (oficiálně). 

JM: Odvolání celé SR je dost nepravděpodobný jev.  

IK: Teoreticky by stačili čtyři lidi, jako většina.  

JK: Já BTC vnímám jako věc, majetek, ne peníze. Nelíbí se mi možnost, že někdo 

odejde a nevyřeší ten převod, a že se to pak zablokuje. A my bychom těmi 

prostředky disponovat neměli, to by měl statutár. Prostě si nejsem jistý, jestli mám 

mandát disponovat darem institutu. 

JM: S tím závěrem souzním. 

IK: Klíče se předělávat nemusí, stačí se sejít, podepsat jednu věc a je to. Ale 

chápu. V principu chápu námitku, ale bral jsem to tak, že schvalujeme výdaje nad 

50 000 Kč, což tohle de facto je, takže by to bylo možné. Ale chápu, že to není 

úplně koncepčně čisté. 

8. Různé 

Nic. 

 


